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Verslag bestuursvergadering  
woensdag 18 november 2020   
 
Locatie: Parochiekantoor Born 
 
Aanwezig:  Pastoor  F. Houwman (vz) 
   Mw. R. v.d. Geer / Buchten 

Dhr. W. v.d. Wauw / Born 

   Mw. A. Widdershoven / Buchten 
Dhr. J. Hermans / Buchten 

Dhr. J. v.d. Geer / Grevenbicht 
Dhr. M. Hecker / Holtum 

   Dhr. B. Haerkens / Obbicht 

Dhr. J. Hermans / Obbicht 
 

Afwezig m.kg.   Mw. A. Widdershoven / Buchten 
Mw. N. de Vries / Holtum  

 

01. Opening 
Pastoor Houwman opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en spreekt 
vervolgens een gebed. 
 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
De voorliggende agenda wordt aangevuld met : afscheid Go Grooten Rob Bergers, en 
bijeenkomst lectoren. Tevens wordt toegevoegd : mondkapjesplicht en brief erfgoed 
begraafplaatsen. 
De agenda wordt vervolgens akkoord bevonden. 
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 7 oktober j.l. 
Het verslag wordt onder dank aan de samensteller goedgekeurd. 
 
04. Bespreken actielijst nr. 5 d.d. 7 oktober j.l. 
Punt 19. Dit punt komt in de cie. Financiën wederom aan de orde. Aanhouden. Jan van de Geer 
denkt dat dit vast in het federatieblad opgenomen moet worden. 
Punt 32. Pastoor heeft de hand out klaar, wilde mee naar vergadering nemen. Wordt gemaild. Er 
wordt afgesproken dat wanneer pastoor voor vrijdag a.s. geen reacties krijgt dit punt is 
afgehandeld en gaat van de lijst af. 
Punt 75. Advertenties federatieblad. Dit punt blijft vast op de lijst staan.. 
Punt. 79. Hoogte tarieven uitvaartdiensten. Wachten op bisdom!! 
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. Huidige crisis houdt e.e.a. tegen. Claartje Brouns heeft een 
rondschrijven gedaan wie bij dit koor wil aansluiten. Aanhouden. 
Nr. 87. Gesprek met Rinus Tubee. Pastoor zegt dat dit voor hem niet duidelijk was en dat hij dit 
alsnog zal oppakken. 
Nr. 88. Er zijn datums doorgegeven. Pastoor heeft een 3-tal datums met Marthè Hecker 
afgesproken en aan Ger Theelen doorgegeven. Hij heeft nog geen antwoord terugontvangen. 
Nr. 89. Moet nog gebeuren. 
Nr. 90. In Obbicht wordt dit a.s. maandag behandeld. Dit punt dient op de agenda van de 
parochiecomité’s gezet te worden. 
In Holtum is e.e.a. in gesprek. Pastoor meldt dat hij onlangs Holtum 2.0 op bezoek heeft gehad. 
Er is gebrainstormd over de rol van de kerk en vandaag heeft hij een schriftelijke terugkoppeling 
gehad. Hij heeft deze echter nog niet kunnen bekijken. Hij zal dit aan Netty en Marthè 
doorsturen. Alles is nog vrijblijvend, mogelijke ideeën worden eerst in het parochiecomité 
besproken. 
Nr. 91. Pastoor heeft de procedure op papier. Kopie aan bestuur sturen. 
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05. Cie. P & O 
Ben Haerkens geeft toelichting op de evaluatie over het ‘eerste lustrum functioneren’ van pastoor 
Houwman. Pastoor, Rini en Ben hebben op 4 november jl. dit gesprek gevoerd. 
Ben heeft hiertoe een formulier gemaakt om de structuur in het gesprek te kunnen houden.  
Allereerst is er aan pastoor gevraagd hoe de eerste 5 jaren zijn bevallen. Hij zegt zich hier thuis 
te voelen en wil best nog wel 10 jaar vooruit. 5 Parochies is wel best pittig. Hij is ook content 
over het federatiebestuur. Er is z.i. wel meer bestuurskracht nodig, door vooral vernieuwing en 
verandering. Wat we wel hebben moeten we vasthouden. 
Vervolgens hebben Rini en Ben hun bevindingen gedeeld. Aandachtsgebieden : pastoraal, 
communicatie en leiderschap (teamleider).  
Pastoraal. Beiden zijn erg tevreden over het liturgische stuk, hier ‘scoort’ pastoor prima. Over 
catechese (geloofsgroep en huisbezoeken) kan er wel vooruitgang geboekt worden. 
Huisbezoeken zijn niet goed beoordeelbaar, planning en administratie van de bezoeken door een 
vrijwilliger is gewenst. 
Diaconie : pastoor scoort hier ook prima. 
Communicatie. Voor mondelinge communicatie is de score goed. Als we naar de schriftelijke 
communicatie kijken wordt geconstateerd dat hier verbeteringen noodzakelijk zijn. (E-mails 
beantwoorden)   
Leiderschap. (Teamleider). Voor het punt besluitvorming is de score gemiddeld (onderbouwing 
van besluiten is gewenst). Nakomen afspraken → score is niet goed. (nakomen van 
toezeggingen) 
Peoplemanagement. Doet veel moeite om mensen te activeren. Prioriteit keuze en rolverdeling 
zijn belangrijke punten van aandacht.  
Wat ligt op het bordje van pastoor of op dat van de bestuursleden? Wie neemt initiatief. Hier ligt 
ook een taak van de bestuursleden. 
 

Pastoor zegt hier positief in deze evaluatie te staan, hij krijgt hierdoor een betere kijk op zijn 
eigen functioneren. 
Het beleidsplan is een goede leidraad om zaken te blijven volgen. 
Constatering is dat we te weinig beleidsmatig bezig zijn. We passen te veel op de winkel. 
Jan van de Geer refereert naar een stuk van het Vaticaan over leiderschap. Priestertekort is geen 
reden om een parochie op te heffen.  
Over diaconie. Wat verstaan we hier onder? Mensen helpen → verschil tussen de dorpen en de 
steden. Herkennen we als bestuur de problemen die in onze parochies leven? 
Administratieve ondersteuning is in onze federatie een must. Maar het vinden van een of 
meerdere vrijwilligers is een moeilijk punt. 
Op de vraag van Jan van de Geer of er een gesprek met de bisschop of de vicaris-generaal 
(functioneren in de eerste 5/6 jaar) is geweest zegt pastoor dat dit nog niet heeft 
plaatsgevonden. 
Pastoor merkt nog op dat hij erg blij is met de samenwerking met kapelaan Blaschek. 
 

06. 06. Commissie Pastoraal  
- Stand van zaken coronamaatregelen per 17 november 

We gaan terug naar de situatie van 13 oktober. Geen zang, 30 personen per kerkdienst, bij 
uitvaarten 100. Mondkapjesplicht. Albert de Rouw heeft e.e.a. uitgezocht. Mondkapjes worden 
wettelijk verplicht. In de kerk moeten de mensen tijdens bewegingen het mondkapje dragen. Bij 
het zitten in de bank kan het af. We wachten verdere overheidsrichtlijnen af en doen wat we tot 
nu toe steeds hebben gedaan. 
De wettelijke maatregelen zijn veelal gericht op gebruik in openbare gebouwen etc. 
De richtlijnen van het RKK zijn nogal omslachtig. Maar het bisdom is bepalend voor ons handelen 
ten deze. 
- Adventskransen maken. Rini zegt dat dit tot nu toe in Born en Obbicht in de kerk gedaan. Is 
hier ook de 30-personenregeling van toepassing? Meestal komen de moeders, oma’s helpen.  
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Als deze het mondkapje dragen en de 1,5 m in achtnemen zou er geen probleem zijn, maar dat 
werkt in de praktijk niet. 
Pastoor stelt voor om de materialen klaar te maken en aan huis te bezorgen en op de middag 
waarop ze worden gemaakt de kinderen een video laten zien met uitleg over de adventskransen. 
Ook kunnen ze dan gezegend worden. Rini neemt dit verder met kapelaan Blaschek op omdat hij 
de communicanten begeleidt. Rini zal met pastoor terugkoppelen. 
- Vaststellen jaarrooster 2021.  
Ger Theelen heeft naar enkele bestuursleden een email gestuurd waarin hij bezwaren inbrengt 
m.b.t. vieringen met de feestdagen. Volgens Ger wijken we hiermee duidelijk af van het 
roulatieschema. Dit schema (blijkt achteraf) is gedateerd op 4 december 2019 en gewijzigd op 5 
december 2019. 
We gaan nu uit van het gegeven dat in Born en Obbicht op Kerstavond een gezinsviering en op 
2e Kerstdag een gewone mis plaatsvindt. In Buchten, Grevenbicht en Holtum moet er dan 
gerouleerd worden.  
Jan van de Geer stelt voor dat voor de toekomst Ger Theelen in de vergadering cie. Pastoraal 
aanwezig is waarin het jaarrooster aan de orde komt. 
Na deze discussie wordt het voorliggende rooster goedgekeurd. Jan van de Geer zal dit met Ger 
Theelen terugkoppelen met de opmerking dat Grevenbicht niet helemaal akkoord met dit rooster 
zal gaan. 
In de toekomst zal het roulatieschema (ook archiveren) bij het jaarrooster worden gevoegd. 

    
 07. Cie. Financiën 

- Vaststellen begroting 2021. Jan van de Geer merkt op dat deze begroting er somber uit ziet, 
maar niet zo somber als de realisatie 2019. Een begroting is wel de richtlijn toe hoever men kan 
gaan voor diegenen die uitgaven zullen doen in het komende jaar. Aangezien er geen vragen zijn 
wordt de begroting hierbij goedgekeurd. 
- Vaststellen tarieven 2021. Jan van de Geer zegt dat het bisdom overweegt om de trouw- en 
rouwtarieven licht te verhogen. Wij hebben de tarieven voor de grafrechten conform afspraak 
met 2,5 % verhoogd. De bedragen voor het ruimen worden niet verhoogd.  
Voor Buchten komt er een tarief (€ 100,00) bij. In Born komt er een nieuw funderingsysteem, 
hierover zal Ger Theelen geraadpleegd worden.  
De tarieven 2021 worden hiermee door het bestuur goedgekeurd. 
- Tarieven adverteerders. Ben Haerkens zegt dat een 3-tal niet gebruikte keuzemogelijkheden 
kan vervallen. Er zijn dan nog 4 opties beschikbaar : 1 x 2 x 4 x en 8 x. Dit is akkoord alsmede 
het voorstel om de advertentietarieven niet te verhogen (drukkerij verhoogt vooralsnog ook niet). 
 

07. 08. Cie. Gebouwen en terreinen 
- Stand van zaken zaak parochiefederatie vs. Maatschap Jennen en Cor Jennen. Jan van de 

Geer zegt dat Rentmeester Huntjens bezig is met de gronden opnieuw uit geven. Maatschap 
Jennen moet het pachtjaar 2020 betalen, voor een klein gedeelte hebben ze dit gedaan.  
Jennen heeft geen bezwaar aangetekend. Zij zullen dit waarschijnlijk wel gaan doen op het 
moment dat zij geen of weinig grond kunnen bewerken. 
Jennen zou een nieuw voorstel (met hulp van hun advocaat) moeten indienen, dit is nog niet 
gebeurd. 
Jan Hermans merkt nog op dat de akte van de aankoop van de gronden van de broers 
Grooten inmiddels is gepasseerd. Dit punt is dus hiermee afgehandeld. 

- Marthè subsidieverhaal toelichting. Restauratiefonds. Er is een fout gemaakt in de berekening 
van de aanvraag Monalisa, dit betekent dat we ± € 3000,- minder zullen krijgen. 

- Brief cultureel erfgoed. Deze handelt over de begraafplaatsen. Er is een vragenlijst ontvangen 
die door Ger Theelen namens de federatie ingevuld zou worden en verstuurd naar het Huis 
voor de Kunsten in Roermond. 

- Docbase Grafrechtenadministratie. Jac. Vrancken heeft gevraagd of we hier al mee werken. 
Dat is nog niet het geval. Jan van de Geer zegt dat we hier al mee aan de gang kunnen gaan, 
maar door allerlei omstandigheden is dit nog niet gebeurd. We kunnen een werkgroep 
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formeren op het moment dat het bisdom het signaal afgeeft dat we hiermee kunnen gaan 
werken. IPAL.nu heeft voor het converteren een tijd geleden informatie verspreid. 
Jan van de Geer stelt voor om toch zoveel als mogelijk samen Docbase te gebruiken omdat 
we hier diverse data en formulieren uit kunnen halen. We moeten het programma zoveel 
mogelijk rechtlijnig gebruiken. 
Ben wil best met de te formeren werkgroep t.z.t. deze administratie gaan opstarten. Naar 
actielijst. 

 
09.Andere overlegstructuren 

Pastoor Houwman gaat een afspraak met mw. Bonten van Aldenhof maken om af te 
stemmen.  
De overleggen met het dekenaat zijn niet doorgegaan. 
 

10. Parochiefederatie 
Dit is niet aan de orde. 
 

11. Rondvraag + mededelingen 
Ben Haerkens vraagt of we dit jaar weer kerstkaarten versturen. Deze vraag wordt positief 
beantwoord. Pastoor levert de tekst aan, Ben bedenkt de voorkant en Jan Hermans regelt de 
productie en verdeling met de drukker en de parochies. De parochies dienen de aantallen door 
te geven. 
William van de Wauw. Hout op kerkhof komt beschikbaar. Vraag : kunnen we dit gratis 
weggeven. Dit wordt akkoord bevonden. We moeten met een eventuele vergoeding 
schappelijk blijven. 
William van de Wauw. Onze vrijwilligersgroep raakt behoorlijk op leeftijd. Aantal 
werkzaamheden zijn niet meer uitvoerbaar. Hij vraagt : hoe doen andere parochies zulke 
dingen? We zullen toch op enig moment afscheid moeten nemen van deze punten. De praktijk 
zal dit zeker gaan uitwijzen. 
Jan v.d. Geer : mondkapjesplicht → Betekent dit dat we die beschikbaar moeten stellen?  
Het gaat wel eens om een enkeling. Enkele mondkapjes kunnen best wel aangeschaft worden. 
Jan v.d. Geer. Afscheid van Go Grooten. Holtum heeft nog niets geregeld. Marthe gaat 
hierover met Netty en Ger in gesprek. 

 
12.Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit pastoor Houwman om 22:11 uur de vergadering onder dank 
aan ieder voor zijn of haar inbreng. 

 
 

Pastoor Houwman       Jan Hermans 
voorzitter        secretaris 

 
 
………………………………..      …………………………….. 

 
 
Concept-Vergaderschema 2021 Federatiebestuur 

 
     13 januari   –  Buchten   B  25 augustus - Born  P 
     24 februari  - Obbicht   P  13 oktober - Buchten B 
      7 april      - Born      B  24 november - Obbicht P 
     19 mei  - Buchten  P     
     30 juni       - Obbicht   B 
 
 


